
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 18/96 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 
 
Αρ. απόφ. 523/96 
 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
« Απόρριψη του από 22-8-96 εγγράφου της 
Παμμακεδονικής Ενωσης Η.Π.Α. για 
οικονομική ενίσχυσή τους » 

 
 
 
 Σήμερα 30 Σεπτεμβρίου  του έτους 1996 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20.00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47, ύστερα από την με 
ημερομηνία 26-9-96 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους και παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 25 μελών βρέθηκαν παρόντα 19 μέλη. 
 
 
         Παρόντες                                        Απόντες          Παρόντες Πάρεδροι 
 

1. Κ. Ασλάνογλου Θ. Τέτος  Θ. Δεμερτζίδης 
2. Ι. Κουρουζίδης Ε. Λελεκάκης  
3. Μ. Ποτουρίδης Κ. Πουλασουχίδης  
4. Κ. Κόλβατζης Π. Καρασαββίδου  
5. Κ. Βαφείδης Α. Μαρκούλης  
6. Α. Δελαβερίδης  Φ. Γαλανούδη -Τσανάκα  
7. Δ. Αδάμου  Απόντες Πάρεδροι 
8. Κ. Γκαβαϊσές  Γ.  Μπαλτζής 
9. Α. Καραντουμάνης  Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Λ. Τάκης   
11. Ε. Παναγιωτίδης 
12. Ο. Σιδηρόπουλος 
13. Ε. Σοφιανίδης 
14. Χ. Παπαγεωργίου 
15. Β. Τσίλης 
16. Γ. Χιονίδης 
17. Δ. Ζαμάνης 
18. Μ. Αδαλόγλου 
19. Π. Αγαθαγγελίδης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ:  
 
 

Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 519/96 
απόφασης προσήλθαν οι κ. κ. 
Ι.Κουρουζίδης, Κ. Κόλβατζης.  Κατά τη 
συζήτηση της υπ’ αριθ. 522/96 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ο. 
Σιδηρόπουλος. 

 
 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 6ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 30-8-96 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: Με το από 22-8-96 έγγραφό της η Παμμακεδονική Ενωση των 
Ηνωμένων Πολιτειών Αμερικής μας γνωρίζει ότι στην συμπλήρωση 50 χρόνων 
προσφοράς στους Μακεδόνες και τον Ελληνισμό προσκαλεί τον απανταχού 
Ελληνισμό της Διασποράς σε Εθνικό και Παγκόσμιο Συνέδριο που θα γίνει στην 
Θεσ/νίκη στις 20-26 Ιουλίου 1997 να συμμετάσχει στις προγραμματιζόμενες 
εορταστικές εκδηλώσεις. 
 Επειδή το βάρος της εκδήλωσης είναι μεγάλο, η Παμμακεδονική Ενωση 
ζητάει από το Δήμο μας οικονομική ενίσχυση για να μπορέσει ν’ ανταπεξέλθει στα 
έξοδα του Συνεδρίου. 
 Σύμφωνα με την παρ. 3 του άρθρου 262 του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) με απόφαση 
του Δημοτικού Συμβουλίου είναι δυνατή η παροχή χρηματικών επιχορηγήσεων σε 
αθλητικούς και πολιτιστικούς συλλόγους που έχουν την έδρα τους στο Δήμο. Η 
απόφαση λαμβάνεται εφόσον η οικονομική κατάσταση του Δήμου το επιτρέπει και 
έχει εγγραφεί πίστωση στον προϋπολογισμό του για το σκοπό αυτό, που σε καμία 
περίπτωση δεν μπορεί να υπερβαίνει το ένα εκατοστό των τακτικών Εσόδων του. 
 Στον προϋπολογισμό του Δήμου μας έτους 1996 και στον Κ.Α 212.5 
«προαιρετικές επιχορηγήσεις σε αθλητικούς οργανισμούς - σωματεία» υπάρχει 
γραμμένη πίστωση ποσού 8.000.000 δρχ., με μηδενικό σημερινό υπόλοιπο. 
 Υστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο 
ν΄αποφασίσει για την επιχορήγηση ή μη του Συνεδρίου. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Επειδή είχε μία προθεσμία το θέμα ν’ απαντήσουμε θεώρησα ότι έπρεπε 
να το φέρουμε απευθείας στο σώμα και να σας ενημερώσω για τα εξής: Την επόμενη 
χρονιά γίνεται το παγκόσμιο συνέδριο των Παμμακεδονικών Ενώσεων στη Θεσ/νίκη. 
Δεν θα ήθελα να πω για το πως οργανώνονται αυτά τα συνέδρια των 
Παμμακεδονικών Ενώσεων, όμως θεωρώ πολύ κρίσιμο αυτό το παγκόσμιο συνέδριο 
διότι θ’ αποφασισθεί η συγκρότηση μιας συνομοσπονδίας Παμμακεδονικών 
Ενώσεων που θα επιδιώξει το συντονισμό της δράσης των Παμμακεδονικών 
Ενώσεων σ’ όλο τον κόσμο. Η Παμμακεδονική Ενωση των Η.Π.Α. είναι η ένωση 
που με δυσκολία μπαίνει σε μια τέτοια λογική και θα προσπαθήσει να κάνει και τα 
δικά της συνέδρια, όπως συμβαίνει και με άλλες ενώσεις, στη Θεσ/νίκη. Γι’ αυτό το 
συνέδριο ζητάει μία οικονομική ενίσχυση την οποία προσδιορίζει ίση με τη 
φιλοξενία ενός ζευγαριού. Υπάρχει ιδιαίτερος προβληματισμός γενικότερα μ’ αυτά 
τα συνέδρια. Δεν γίνονται συνέδρια αλλά επισκέψεις των ομογενών μας στην 
Ελλάδα, αυτή είναι η εμπειρία μέχρι το συνέδριο της Καστοριάς πριν από 4 χρόνια. 
Γίνεται μία προσπάθεια από το κέντρο Απόδημων Μακεδόνων, του Υπουργείου 
Μακεδονίας-Θράκης και από τη δική μας Παμμακεδονική Ενωση να μη γίνει αυτό 
φέτος. Η δική μου εκτίμηση είναι ότι θα πρέπει αν μπορούσε ο Δήμος να ενισχύσει 
το παγκόσμιο συνέδριο των Παμμακεδονικών Ενώσεων, θεσμικά μέσα από το 
κέντρο Απόδημων Μακεδόνων εφ΄όσον αυτό ζητηθεί. 
Παναγιωτίδης: Γνωρίζω τους αγώνες που έχετε κάνει σαν Παμμακεδονική Ενωση 
κ.λ.π. Δεν διαφωνώ γι’ αυτό που λέτε όμως έχω διαπιστώσει ότι ο απόδημος 
Ελληνισμός ήταν πολύ ισχυρός, πιο ένθερμος υποστηρικτής των εθνικών μας 
θεμάτων από τη Μητροπολητική μας Ελλάδα. Για ένα Δήμο σαν της Βέροιας, ο 
οποίος έκανε τεράστιες προσπάθειες πάνω στο εθνικό μας θέμα, πιστεύω ότι θ’ 
αποτελούσε ψεγάδι να μη δώσουμε έστω και μία φιλοξενία για ένα ζευγάρι το οποίο 
δεν νομίζω ότι θα υπερβαίνει τις 200 χιλ. δρχ. Προτείνω να δώσουμε 200 χιλ. δρχ. 
στην Παμμακεδονική Ενωση Η.Π.Α. Να μη δώσουμε το δικαίωμα να μας κρίνουν. 



Πρόεδρος: Υπάρχει ένα πρόβλημα τυπικό, δεν μπορούμε να χρηματοδοτήσουμε 
οποιοδήποτε φορέα αν δεν έχει έδρα τη Βέροια. Θα πρέπει ν’ αναζητήσουμε άλλους 
τρόπους και θα έλεγα να μην το επιχειρήσουμε. 
Κουρουζίδης: Από τον ΔΚΚ δεν μπορεί να δοθεί ενίσχυση. Θα έλεγα επίσης όταν 
κωλύεται το Δ.Σ για να πάρει θέση σε κάποιο θέμα από τον ΔΚΚ ούτε καν νάρχονται 
τα θέματα. Ν’ απορρίπτονται. Κι αν ακόμη είχαμε το δικαίωμα να ενισχύσουμε είμαι 
της άποψης ότι οι ομογενείς της Αμερικής έχουν τη δυνατότητα ν’ ανταποκριθούν σ’ 
οποιαδήποτε έξοδα. Σ’ άλλους ομογενείς της γης που πραγματικά δεν έχουν τη 
δυνατότητα, να βοηθήσουμε. 
Πρόεδρος: Είναι μερικά θέματα που δεν μπορούν ν’ απορρίπτονται από το προεδρείο 
για διάφορους λόγους. 
 Υπάρχουν δύο προτάσεις, η δική μου και του κ. Παναγιωτίδη. 
Ποιοί συνάδελφοι υποστηρίζουν την πρόταση του κ. Παναγιωτίδη; 
 Υπέρ της πρότασης ψήφισαν 7 σύμβουλοι: 
Οι κ. κ. Ε.Παναγιωτίδης, Ε.Σοφιανίδης, Χ.Παπαγεωργίου, Β.Τσίλης, Γ.Χιονίδης, 
Δ.Ζαμάνης, και Μ.Αδαλόγλου. 
Πρόεδρος: Ποιοί συνάδελφοι υποστηρίζουν την πρόταση τη δική μου και του κ. 
Κουρουζίδη; 
 Υπέρ της πρότασης ψήφισαν 11 σύμβουλοι: 
Οι κ. κ. Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Μ.Ποτουρίδης, Κ.Κόλβατζης, Κ.Βαφείδης, 
Α.Δελαβερίδης, Δ.Αδάμου, Κ.Γκαβαϊσές, Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης, και Π. 
Αγαθαγγελίδης. 
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1. - Το από 30-8-96 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2. - Οτι στον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 1996 δεν υπάρχει σχετική πίστωση. 
3. -  Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4. -  Τις διατάξεις των άρθρων 106 και 262 του ΔΚΚ (Π.Δ 410/95). 

Αποφασίζει  Κατά  Πλειοψηφία 
 Απορρίπτει το από 22-8-96 έγγραφο της Παμμακεδονικής Ενωσης των 
Ηνωμένων Πολιτειών Αμερικής για οικονομική ενίσχυσή της για την διοργάνωση 
Συνεδρίου στη Θεσ/νίκη στις 20-26 Ιουλίου 1997. 
 
 



 
 Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 523/ 1996 
.......................................................................................................................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
           Ο   ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
 

                ΤΑ ΜΕΛΗ 
                                  
Ι. Κουρουζίδης           Ε. Παναγιωτίδης 
Μ. Ποτουρίδης           Ο. Σιδηρόπουλος 
Κ. Κόλβατζης             Ε. Σοφιανίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ 
 
 
 
 
 

Κ. Βαφείδης                Χ. Παπαγεωργίου 
Α. Δελαβερίδης          Β. Τσίλης 
Δ. Αδάμου                   Γ. Χιονίδης 
Κ. Γκαβαϊσές              Δ. Ζαμάνης 
Α. Καραντουμάνης     Μ. Αδαλόγλου 
Λ. Τάκης                      Π. Αγαθαγγελίδης 
 
 
 
 
 
 
 

Ακριβές απόσπασμα 
 Βέροια  10 - 10 - 1996 

        Ο Αναπληρωτής  Δημάρχου 
 
 
 
 

    ΜΕΝΕΛΑΟΣ  ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 
 
 


